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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 
Από το πρακτικό της 10/17-5-2023 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 
Αριθ. Απόφασης 118/2023  
 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ 
Ψήφισμα του Δημοτικού Συμβουλίου για τη λειτουργία του 
Αναβαθμισμένου Προγράμματος του Ολοήμερου Δημοτικού Σχολείου   
  

Στο Δημοτικό Κατάστημα Νεάπολης (Ελ. Βενιζέλου 125), σήμερα, 17-5-2023, 
ημέρα Τετάρτη και ώρα 18:00, συνεδρίασε το Δημοτικό Συμβούλιο, ύστερα από την 
39363/12-5-2023 έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου του Δ.Σ. κας Τσουκαλά 
Αικατερίνης, που επιδόθηκε σε καθένα από τους Συμβούλους, σύμφωνα με τις 
διατάξεις της παρ. 5 του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν με τις 
αντίστοιχες του άρθρου 74 του Ν.4555/18.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι από τα 
σαράντα ένα (41) μέλη, συμμετείχαν τα είκοσι τέσσερα (24), δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1. Τσουκαλά Αικατερίνη 

(Κατερίνα)  
2. Απατσίδης Δημήτριος 
3. Γαλανός Αριστείδη (Αρίστος) 
4. Γκατζές Στέλιος 
5. Συμεωνίδης Απόστολος 
6. Κυζιρίδης Θεόδωρος 
7. Αλεξιάδου Ιωάννα 
8. Τερζίδου Αλεξάνδρα 
9. Τσακιρίδης Αναστάσιος 
10. Ανδριανίδου Σοφία 
11. Βουλγαρίδης Μιχαήλ 
12. Καλτσίκας Αθανάσιος 
13. Παπάζογλου (Πενλόγλου) 

Απόστολος 
14. Ζαρίφης Ιωάννης 
15. Κουσαγιαννίδης 

Τριαντάφυλλος 
16. Ζάχαρης Ηλίας 
17. Μπαμπούλας Κωνσταντίνος 
18. Τελιορίδου  Νικολέττα (Νικόλ) 
19. Φέσσας Ιωάννης (Γιάννης) 
20. Ωραιόπουλος Λάζαρος 

21. Βέλλης Χαράλαμπος 
22. Σταματίου Χρήστος 
23. Βογιατζής Παναγιώτης  
24. Δασκάλου Νικόλαος 
 
ΑΠΟΝΤΕΣ 
1. Σαουλίδης Αντώνιος  
2. Καγιαμπίνη Ειρήνη 
3. Σιμητόπουλος Αλέξανδρος 
4. Ασβεστά Σοφία 
5. Γενίτσαρη Παρασκευή (Παρή) 
6. Καδίκας Αθανάσιος 
7. Βαρσάμης Νικόλαος 
8. Ζουμπουλίδης Μιχαήλ 
9. Καλλινικίδης Νικόλαος 
10. Δράκος Αναστάσιος (Τάσος) 
11. Μασλαρινός Δημήτριος 
12. Ζησάκος Χρήστος 
13. Ακριτίδης Δημήτριος 
14. Σαγινίδης Αναστάσιος 
15. Πάππου Μιχαήλ  
16. Ζιγκερίδης Δημήτριος 
17. Ασβεστάς Βασίλειος 
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Στη συνεδρίαση προσκλήθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 παρ. 6 του 
Ν.3852/2010 όπως τροποποιήθηκε από τον Ν.4555/2018, ο Δήμαρχος  
κ. Συμεών Θ. Δανιηλίδης, ο οποίος και παρέστη. 
 

Σύμφωνα με την υπ’ αρ. 237/2021 απόφαση Δημάρχου Νεάπολης-Συκεών πρακτικά 

τηρήθηκαν από τον διοικητικό υπάλληλο του Δήμου κο Ιωαννίδη Κωνσταντίνο. 

 

Αποφασίσθηκε ΟΜΟΦΩΝΑ η συζήτηση του πρώτου (1ου) θέματος εκτός ημερήσιας 

διάταξης. 

Αποφασίσθηκε ΟΜΟΦΩΝΑ η συζήτηση του δεύτερου (2ου) θέματος εκτός ημερήσιας 

διάταξης με είκοσι (20) ψήφους υπέρ και τέσσερα (4) λευκά (λευκό οι κ.κ. Ζάχαρης 

Ηλίας, Μπαμπούλας Κωνσταντίνος, Τελιορίδου Νικολέττα, Φέσσας Ιωάννης).  

 

Αποφασίστηκε ΟΜΟΦΩΝΑ η συζήτηση του τρίτου (3ου) θέματος εκτός ημερήσιας 

διάταξης με δεκαοχτώ (18) ψήφους υπέρ και έξι (6) λευκά (λευκό οι κ.κ. Ζάχαρης 

Ηλίας, Μπαμπούλας Κωνσταντίνος, Τελιορίδου Νικολέττα,  Φέσσας Ιωάννης), και οι 

κ.κ. Βογιατζής Παναγιώτης και Δασκάλου Νικόλαος). 

 

Αποσύρθηκε το 23ο θέμα ημερήσιας διάταξης. 

Τα θέματα συζητήθηκαν με την εξής σειρά: 1ο έκτακτο, 2ο έκτακτο, 3ο έκτακτο, 5ο, 

16ο, 3ο, 4ο, 2ο, 1ο, 6ο, 7ο, 8ο, 9ο, 10ο, 11ο, 12ο, 13ο, 14ο, 15ο, 17ο, 18ο, 19ο, 20ο, 21ο, 

και 22ο θέμα ημερήσιας διάταξης. 

 

Κατά τη συζήτηση του 2ου θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης προσήλθαν  

οι Δ.Σ κ.κ. Γενίτσαρη Παρασκευή και Σαγινίδης Αναστάσιος. 

 

Πριν τη συζήτηση του 3ου θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης, αποχώρησαν  

οι Δ.Σ. κ.κ. Ζάχαρης Ηλίας, Μπαμπούλας Κωνσταντίνος, Φέσσας Ιωάννης. 

 

Κατά τη συζήτηση του 5ου θέματος της ημερήσιας διάταξης προσήλθαν οι Δ.Σ.  

κ.κ. Καγιαμπίνη Ειρήνη και Ζιγκερίδης Δημήτριος. 

 

Κατά τη συζήτηση του 16ου θέματος αποχώρησαν οι Δ.Σ. κ.κ. Τελιορίδου Νικολέττα, 

Σαγινίδης Αναστάσιος, και Σταματίου Χρήστος. 

 

Πριν τη συζήτηση του 6ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε  

ο Δ.Σ. κ. Βογιατζής Παναγιώτης. 

 

Η Πρόεδρος, αφού εισηγήθηκε το 2ο θέμα εκτός της ημερήσιας διάταξης: Ψήφισμα 

του Δημοτικού Συμβουλίου για τη λειτουργία του Αναβαθμισμένου Προγράμματος 

του Ολοήμερου Δημοτικού Σχολείου, έθεσε υπόψη των μελών του Δ.Σ. το ψήφισμα 

της Ομοσπονδίας Ενώσεων Γονέων και Κηδεμόνων Περιφέρειας Κεντρικής 

Μακεδονίας, με το παρακάτω περιεχόμενο:  

 
Το Υπ. Παιδείας με εγκύκλιό του σχεδιάζει την αύξηση του ωραρίου των Ολοήμερων 
σχολείων, μέχρι τις 5:30 μ.μ. για την επόμενη σχολική χρονιά. Το διευρυμένο – 



 

 

 

3 

«αναβαθμισμένο» Ολοήμερο, εφαρμόστηκε πιλοτικά για πρώτη φορά πέρσι. Τα 
αποτελέσματα γνωστά. 
Χωρίς να ξοδέψει η κυβέρνηση ούτε ένα ευρώ, χωρίς να λάβει τα απαραίτητα μέτρα 
(υποδομές, εξοπλισμός, προσωπικό, χώροι σίτισης & ανάπαυσης κτλ), «αναβαθμίζει» 
δήθεν την εκπαίδευση. Τέτοιες «αναβαθμίσεις» τις έχουμε ζήσει κι άλλες φορές, 
όπως την εφαρμογή της δίχρονης υποχρεωτικής προσχολικής αγωγής, που οδήγησε 
νηπιαγωγεία σε kido, σε καταστήματα οικοδομών, ακόμα και σε αυλές γυμνασίων και 
λυκείων, με αύξηση του αριθμού των παιδιών ανά τμήμα και χωρίς τις αναγκαίες 
προσλήψεις προσωπικού. 
Σκοπός της κυβέρνησης δεν είναι ούτε αυτή τη φορά η ολόπλευρη μόρφωση των 
παιδιών και η στήριξη των οικογενειών τους. Αλλά να μένουν τα παιδιά μας όσο 
περισσότερο γίνεται στο σχολείο, ώστε εμείς οι γονείς να είμαστε «διαθέσιμοι» για 
τους εργοδότες μας περισσότερες ώρες, χωρίς το άγχος ότι «δεν έχουμε που να 
αφήσουμε τα παιδιά».  
Την ίδια ώρα έκπληξη μας προκαλεί, όπως και σε πλήθος γονέων, η αιφνίδια αλλαγή 
του προγραμματισμού της λειτουργίας του ολοημέρου σε σχολεία της περιοχής  μας, 
σύμφωνα με την οποία καταργείται η δυνατότητα αποχώρησης στις 15:00 μετά από 
έγγραφο που στάλθηκε από τη Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Ανατολικής 
Θεσσαλονίκης. Ενώ ήδη είχαν συμπληρωθεί οι αιτήσεις από τους γονείς, οι 
διευθύνσεις των σχολείων ζητούν να τις αποσύρουν και να προσαρμόσουν το 
πρόγραμμά τους στο νέο διευρυμένο ολοήμερο, με δύο επιλογές αποχώρησης, στις 
15:50 και στις 17:30, ή εναλλακτικά να μην επιλέξουν την δυνατότητα συμμετοχής 
των παιδιών τους σε ολοήμερα τμήματα και να σχολούν στις 13:15. 
Ο προβληματισμός είναι έντονος στους γονείς, καθώς στην πλειοψηφία τους μαθητές 
και μαθήτριες διέμεναν στο ολοήμερο έως τις 15:00 και το πρόγραμμά τους είναι ήδη 
διαμορφωμένο σύμφωνα με αυτό το ωράριο. Αναρωτιόμαστε γιατί καταργείται 
ουσιαστικά το κλασικό ολοήμερο σε κάποια σχολεία και απαιτείται από τους γονείς και 
τους μαθητές να προσαρμοστούν σε ένα συγκεκριμένο πρόγραμμα, το οποίο δεν 
είχαν επιλέξει όταν συμπλήρωσαν την αίτηση και δεν συνάδει και με τον δικό τους 
προγραμματισμό. 
Αν η κυβέρνηση, όπως και κάθε κυβέρνηση, ήθελε πραγματικά να «αναβαθμίσει» το 
ολοήμερο σχολείο ήξερε τι να κάνει. Τα έχουμε προτείνει και διεκδικήσει πολλές 
φορές: 

• Γενναία χρηματοδότηση από τον κρατικό προϋπολογισμό για την δημιουργία 

τραπεζαρίας σε κάθε σχολείο, με τον απαραίτητο εξοπλισμό (τραπέζια, 

καρέκλες, κουζίνα κτλ). 

• Θέσπιση θέσης τραπεζοκόμων σε κάθε σχολείο, ανάλογα με τον μαθητικό 

πληθυσμό του. Τη διάθεση σχολικών γευμάτων σε όλους τους μαθητές. 

• Κάλυψη όλων των κενών με μόνιμο εκπαιδευτικό και βοηθητικό προσωπικό 

από την αρχή του σχολικού έτους. 

• Επαναφορά της οργανικής θέσης του δασκάλου Ολοήμερου και την άμεση 

πρόσληψη του απαραίτητου εκπαιδευτικού προσωπικού έτσι ώστε να είναι 

εφικτή η μελέτη μέσα στο σχολείο με αναλογία 1 δάσκαλος ανά 15 μαθητές. 

• Αναβάθμιση των υποδομών και του εξοπλισμού των σχολείων, ώστε να 

μπορούν όλα τα παιδιά να αθλούνται, να έρχονται σε επαφή με τον πολιτισμό 

και τις τέχνες, τις νέες τεχνολογίες, χωρίς να αναγκάζονται οι γονείς να 

βάζουν το χέρι στην τσέπη ή τα σχολεία να γίνονται πεδίο δράσης 

επιχειρηματικής δράσης, ΜΚΟ κτλ. 
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Για τους υπουργούς και τις κυβερνήσεις όλα αυτά αποτελούν «κόστος». Όμως τα 
παιδιά μας είναι ανθρώπινες ζωές και έχουν ανάγκες που πρέπει να ικανοποιούνται, 
για να μορφώνονται, να διαπαιδαγωγούνται και να αναπτύσσονται ολόπλευρα. Γι’ 
αυτό καλούμε τους Συλλόγους και τις Ενώσεις Γονέων να δυναμώσουν τον αγώνα 
τους, διεκδικώντας όλα αυτά που αξίζουν σήμερα στα παιδιά μας, χωρίς κανένας 
«σκόντο» στις ανάγκες τους. 
 
Στη συνέχεια, η Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη να αποφασίσουν σχετικά. 

Ο Δ.Σ. κ. Βουλγαρίδης Μιχαήλ πρότεινε εκ μέρους της Διοίκησης του Δήμου κάποιες 

τροποποιήσεις στο παραπάνω κείμενο. 

Ακολούθησε ψηφοφορία πάνω στις δύο προτάσεις. 

Ο Δ.Σ. κ. Ζάχαρης Ηλίας δήλωσε ότι η παράταξη του καταψηφίζει και τις δύο 

προτάσεις που κατατέθηκαν. 

Οι Δ.Σ. κ.κ. Ωραιόπουλος Λάζαρος, Βέλλης Χαράλαμπος και Βογιατζής Παναγιώτης 

δήλωσαν ότι οι παρατάξεις τους ψηφίζουν υπέρ της πρότασης της Ομοσπονδίας και 

κατά της πρότασης της Διοίκησης του Δήμου. 

 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
 
Μετά από συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 1) όσα η Πρόεδρος, ο Δήμαρχος, ο 

εκπρόσωπος της Ομοσπονδίας γονέων κ Τριλυράκης και τα μέλη του Δ.Σ. εξέθεσαν 

και αναλυτικά καταγράφονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά αυτής της 

συνεδρίασης, 2) τις δύο προτάσεις που κατατέθηκαν προς ψήφιση, 3) τις διατάξεις 

του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010. 

 
Αποφασίζει Με Πλειοψηφία 

 

Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 
 

Ψήφισμα του Δ.Σ. Δήμου Νεάπολης-Συκεών για το Αναβαθμισμένο 

Πρόγραμμα του Ολοήμερου Δημοτικού Σχολείου 

 
 Το Υπ. Παιδείας με εγκύκλιό του σχεδιάζει την αύξηση του ωραρίου των 

Ολοήμερων σχολείων, μέχρι τις 5:30 μ.μ. για την επόμενη σχολική χρονιά. Το 

διευρυμένο – «αναβαθμισμένο» Ολοήμερο, εφαρμόστηκε πιλοτικά για πρώτη φορά 

πέρσι. Τα αποτελέσματα γνωστά. 

Χωρίς να ξοδέψει η κυβέρνηση ούτε ένα ευρώ, χωρίς να λάβει τα απαραίτητα 

μέτρα (υποδομές, εξοπλισμός, προσωπικό, χώροι σίτισης & ανάπαυσης κτλ), 

«αναβαθμίζει» δήθεν την εκπαίδευση. Τέτοιες «αναβαθμίσεις» τις έχουμε ζήσει κι 

άλλες φορές, όπως την εφαρμογή της δίχρονης υποχρεωτικής προσχολικής αγωγής, 

που οδήγησε νηπιαγωγεία σε kibo, σε καταστήματα οικοδομών, ακόμα και σε αυλές 

γυμνασίων και λυκείων, με αύξηση του αριθμού των παιδιών ανά τμήμα και χωρίς τις 

αναγκαίες προσλήψεις προσωπικού. Δικαιωνόμαστε όταν λέγαμε ότι ήταν 

αντιδημοκρατική και αντιπαιδαγωγική η επιβολή της υποχρεωτικότητας στην 

προσχολική αγωγή αφού δεν υπήρχαν οι αντίστοιχες κτιριακές υποδομές ενώ 

υπήρχαν άριστες υποδομές για την παραμονή των τετράχρονων παιδιών μας στους 

παιδικούς σταθμούς των Δήμων. 
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Την ίδια ώρα έκπληξη μας προκαλεί, όπως και σε πλήθος γονέων, η αιφνίδια 

αλλαγή του προγραμματισμού της λειτουργίας του ολοημέρου σε σχολεία της 

περιοχής μας, σύμφωνα με την οποία καταργείται η δυνατότητα αποχώρησης στις 

15:00 μετά από έγγραφο που στάλθηκε από τη Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας 

Εκπαίδευσης Ανατολικής Θεσσαλονίκης. Ενώ ήδη είχαν συμπληρωθεί οι αιτήσεις από 

τους γονείς, οι διευθύνσεις των σχολείων ζητούν να τις αποσύρουν και να 

προσαρμόσουν το πρόγραμμά τους στο νέο διευρυμένο ολοήμερο, με δύο επιλογές 

αποχώρησης, στις 15:50 και στις 17:30, ή εναλλακτικά να μην επιλέξουν την 

δυνατότητα συμμετοχής των παιδιών τους σε ολοήμερα τμήματα και να σχολούν στις 

13:15. 

Ο προβληματισμός είναι έντονος στους γονείς, καθώς στην πλειοψηφία τους 

μαθητές και μαθήτριες διέμεναν στο ολοήμερο έως τις 15:00 και το πρόγραμμά τους 

είναι ήδη διαμορφωμένο σύμφωνα με αυτό το ωράριο. Αναρωτιόμαστε γιατί 

καταργείται ουσιαστικά το κλασικό ολοήμερο σε κάποια σχολεία και απαιτείται από 

τους γονείς και τους μαθητές να προσαρμοστούν σε ένα συγκεκριμένο πρόγραμμα, 

το οποίο δεν είχαν επιλέξει όταν συμπλήρωσαν την αίτηση και δεν συνάδει και με τον 

δικό τους προγραμματισμό. 

Αν η κυβέρνηση, όπως και κάθε κυβέρνηση, ήθελε πραγματικά να «αναβαθμίσει» 

το σχολείο ήξερε τι να κάνει.  

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Νεάπολης-Συκεών απαιτεί: 

• Επαναφορά του δικαιώματος της λαϊκής οικογένειας να επιλέγει για το 

τετράχρονο παιδί της παιδικό σταθμό ή προνήπια. 

• Γενναία χρηματοδότηση από τον κρατικό προϋπολογισμό για την δημιουργία 

τραπεζαρίας σε κάθε σχολείο, με τον απαραίτητο εξοπλισμό (τραπέζια, 

καρέκλες, κουζίνα κτλ). 

• Τμήματα ένταξης σε όλα τα σχολεία για τους μαθητές με μαθησιακές 

δυσκολίες. 

• Γενναία ειδική χρηματοδότηση στους Δήμους για τις συντηρήσεις και τα 

λειτουργικά έξοδα των σχολείων. 

• Θέσπιση θέσης τραπεζοκόμων σε κάθε σχολείο, ανάλογα με τον μαθητικό  

πληθυσμό του. Τη διάθεση σχολικών γευμάτων σε όλους τους μαθητές και 

από την αρχή της σχολικής χρονιάς. 

• Κάλυψη όλων των κενών με μόνιμο εκπαιδευτικό και βοηθητικό προσωπικό 

από την αρχή του σχολικού έτους. 

• Επαναφορά της οργανικής θέσης του δασκάλου Ολοήμερου και την άμεση  

πρόσληψη του απαραίτητου εκπαιδευτικού προσωπικού έτσι ώστε να είναι 

εφικτή η μελέτη μέσα στο σχολείο με αναλογία 1 δάσκαλος ανά 15 μαθητές 

του ολοήμερου. 

• Αναβάθμιση των υποδομών και του εξοπλισμού των σχολείων, ώστε να 

μπορούν όλα τα παιδιά να αθλούνται, να έρχονται σε επαφή με τον πολιτισμό 
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και τις τέχνες, τις νέες τεχνολογίες, χωρίς να αναγκάζονται οι γονείς να 

βάζουν το χέρι στην τσέπη ή τα σχολεία να γίνονται πεδίο δράσης 

επιχειρηματικής δράσης, ΜΚΟ κτλ. 

Για τους υπουργούς και τις κυβερνήσεις όλα αυτά αποτελούν «κόστος». Όμως τα 

παιδιά μας είναι ανθρώπινες ζωές και έχουν ανάγκες που πρέπει να ικανοποιούνται, 

για να μορφώνονται, να διαπαιδαγωγούνται και να αναπτύσσονται ολόπλευρα. Γι’ 

αυτό καλούμε τους Συλλόγους και τις Ενώσεις Γονέων να δυναμώσουν τον αγώνα 

τους, διεκδικώντας όλα αυτά που αξίζουν σήμερα στα παιδιά μας, χωρίς κανένα 

«σκόντο» στις ανάγκες τους. 

 
Μειοψήφησαν οι Δ.Σ. κ.κ. Ζάχαρης Ηλίας, Μπαμπούλας Κωνσταντίνος, Τελιορίδου 

Νικολέττα, Φέσσας Ιωάννης, Ωραιόπουλος Λάζαρος, Σαγινίδης Αναστάσιος, Βέλλης 

Χαράλαμπος, Σταματίου Χρήστος, Βογιατζής Παναγιώτης και Δασκάλου Νικόλαος. 

 
Η απόφαση αυτή πήρε αριθ. 118/2023  
Αναθέτει στον κ. Δήμαρχο να προβεί στις παραπέρα ενέργειες. 
 
Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΣΟΥΚΑΛΑ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 

Η ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΕΛΙΟΡΙΔΟΥ ΝΙΚΟΛΕΤΤΑ 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 
 
ΤΑ ΜΕΛΗ 
Απατσίδης Δημήτριος 
Γαλανός Αριστείδη (Αρίστος) 
Γκατζές Στέλιος 
Συμεωνίδης Απόστολος 
Κυζιρίδης Θεόδωρος 
Αλεξιάδου Ιωάννα 
Τερζίδου Αλεξάνδρα 
Τσακιρίδης Αναστάσιος 
Ανδριανίδου Σοφία 
Βουλγαρίδης Μιχαήλ 
Καλτσίκας Αθανάσιος 
Γενίτσαρη Παρασκευή 
Παπάζογλου (Πενλόγλου) Απόστολος 
Ζαρίφης Ιωάννης 
Κουσαγιαννίδης Τριαντάφυλλος 
Ζάχαρης Ηλίας 
Μπαμπούλας Κωνσταντίνος 
Φέσσας Ιωάννης (Γιάννης) 
Ωραιόπουλος Λάζαρος 
Σαγινίδης Αναστάσιος 
Βέλλης Χαράλαμπος 
Σταματίου Χρήστος 
Βογιατζής Παναγιώτης  
Δασκάλου Νικόλαος 


